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Abstract (en)
[origin: US2022372798A1] The present invention relates to a method for performing an alternating functional movement for producing a secondary
function with a hand grip (30) of an electric door handle (10) of a vehicle door (100), comprising the following steps:receiving a function request (FA)
for activating the secondary function,performing the alternating functional movement, wherein the hand grip (30) is moved back and forth multiple
times between at least two different functional positions (FUP).

Abstract (de)
Die vorliegende Erfindung betrifft ein Verfahren für eine Durchführung einer alternierenden Funktionsbewegung zur Erzeugung einer
Sekundärfunktion mit einem Handgriff (30) eines elektrischen Türgriffs (10) einer Fahrzeugtür (100), aufweisend die folgenden Schritte:- Erhalten
einer Funktionsaufforderung (FA) zur Aktivierung der Sekundärfunktion,- Durchführen der alternierenden Funktionsbewegung, wobei der Handgriff
(30) mehrfach zwischen wenigstens zwei unterschiedlichen Funktionspositionen (FUP) hin- und herbewegt wird.
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